

The Group co-organizes Hong Chi Climbathon for social inclusion

集团协办“匡智慈善跑楼梯” 支持共融精神

To provide support services for people with intellectual disabilities and their families, the Group co-organized the Hong Chi Climbathon to raise funds for the Hong Chi Association. The climbathon was held online this year, and four colleagues under the Group's project monitoring department signed up for charity.

Following the successful conclusion of the event, the organizer held the Hong Chi Climbathon 2022/23 Fun Day at Central Plaza, Wan Chai in mid-February. In addition to the award presentation, there were onsite charity booths and a VR experimental zone, and Hong Chi students showcased their artistic talent in a dance performance.

为协助智障人士及其家庭获得支援服务，集团以协办机构的身份支持“匡智慈善跑楼梯”，为匡智会筹募经费。今年活动以“线上跑”形式进行，集团工程监察部也派出四位同事参与其中，为慈善出一份力。

随著活动圆满结束，主办单位已于二月中在湾仔中环广场举行“匡智慈善跑楼梯2022/23同乐日”。当日，除颁发奖项外，现场还设置多个义卖摊位及VR虚拟实景体验区，并邀请匡智学生献上舞蹈表演，充分展现学员们的艺术才能。



Hong Chi Climbathon 2022/23 Fun Day is held at Central Plaza, Wan Chai
“匡智慈善跑楼梯2022/23同乐日”在湾仔中环广场举行

SmarTone launches 5G Ednovation Programme

数码通推动5G智慧校园计划

SmarTone, a subsidiary of the Group, has been committed to promoting the widespread adoption of 5G technology since its launch of 5G services in 2020. SmarTone previously launched the “SmarTone 5G Ednovation Programme” to help the new generation capture the opportunities unleashed by 5G. Combining education with innovation, SmarTone offered three pilot schools, HKSXH Bishop Hall Secondary School, Kowloon Bay St. John The Baptist Catholic Primary School and Man Kwan Pak Kau College, smart administration and class management systems, as well as tailor-made 5G smart learning solutions to assist teachers and stimulate students' passion for STEM.

SmarTone will continue to collaborate with more schools and organizations in the future to stimulate the young generation's learning passion for innovative technology and nurture more technological talent, thus fuelling Hong Kong's development as a smart city.

集团旗下数码通自2020年推出5G服务后，致力推动5G科技的普及应用。为了让新一代掌握其中的机遇，数码通此前推出“SmarTone 5G Ednovation智慧校园计划”，以教育(Education)结合创意(Innovation)，为参与计划的三间先导学校——香港圣公会何明华会督中学、九龙湾圣若翰天主教小学，及万钧伯裘书院，提供智能化学校行政及教学管理系统，并为每间学校度身订制5G智慧学习方案，以协助老师教学并激发学生对STEM的兴趣。



Tracy Law (right), Head of Broadband and Telephone Line Businesses, SmarTone, and Daniel Leung (left), General Manager, Digital Development and Technology, SmarTone, present a souvenir to Stanley Kam (centre), Principal, HKSXH Bishop Hall Secondary School, for the school's participation in the programme
数码通宽频及固网电话业务主管罗艳芬(右)，与数码通数码科技及开发总经理梁广德(左)，致送纪念品予参与该计划的香港圣公会何明华会督中学校长金伟明(中)

未来，数码通会继续与更多学校及机构合作，激发年轻一代对先进科技的学习兴趣，协助培育更多科技人才，推动香港智慧城市的发展。